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Abstract (en)
Pressurised fluid vessel, made up of a cylindrical body (1) and two caps (3) which fit the internal diameter of the ends of this body, characterised
in that these caps are surmounted by semi-cylindrical parts (2) making it possible to wind a bundle of strong fibres around the outside of the vessel
11, firmly securing the caps (2) to the cylinder (1), the pressure effect on the caps (3) being wholly absorbed by the thickness of the fibres (11).
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Abstract (fr)
Réservoir pour fluide sous pression, composé d' un corps cylindrique (1) et de deux bouchons (3) venant s'ajuster dans le diametre interne des
extrémités de ce corps, caractérisé en ce que ces bouchons sont surmontés de piéces semi-cylindriques (2) permettant le bobinage d'unu faisceau
de fibres a haute résistance mécanique extérieur au réservoir 11 solidarisant le bouchons (2) au cylindre (1), I'effet de fond sur les bouchons (3)
étant totalement repris par 1 épaisseur des fibres (11).
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